
KONTROLNÍ VÝBOR

Zápis ze schůze Kontrolního výboru (KV) Č.412022 konané dne 30.8.2022 v 17.00 hod.
v zasedací místnosti obecního úřadu v Mikulčicích

Přítomni: ing.Kurka Milan, Šimčík Bronislav, Bartyzal Miroslav

Omluveni: -

Nepřítomni: -

Hosté:

Program:

ing. Vlašic Jan, místostarosta

l) Zahájeni, program jednání

2) Kontrola plněni usnesení KV

3) Kontrola plnění usnesení Zastupitelstva obce Mikulčice /ZO/, Rady obce

Mikulčice /RO/

4) Konkrétní náměty členů KV týkajIcI se kontrolních aktivit KV v nejbližší době

5) Organizační záležitosti

6) Ostatní

7) Závěr

ad 1) Zahájení, program jednání

- Schůzi v 17:00 zahájil a řídil ing.kurka Milan (dále předseda). Přivítal přítomné a
seznámil je s programem.

Usnesení 4/2022/1:
Kontrolní výbor schvaluje program dnešního jednání.
3 pro, O proti, O zdrž. schváleno

ad 2) Kontrola plněni usnesení KV.

- byla provedena kontrola plněni usnesení z KV Č.3/2022 - bez závad

ad 3) Kontrola zápisu a plněni usnesení ZO, RO

- 1. RO - byla provedena kontrola zápisů a usnesení 8. - 10. schůze z roku 2022 - vše
bez závad

- 2. ZO - byla provedena kontrola zápisů 21. zasedání ZO - vše bez závad



Usnesení 4/20232:
KV provedl kontrolu zápisů 8. - 10. schůze RO v roce 2022 a 21. schůze ZO z roku 2022 -
bez závad.
3 pro, O proti, O zdrž. schváleno

ad 4) Konkrétni náměty členů KV týkaiÍcĹ se kontrolních aktivit KV v nejbližší době
- Nebyly vzneseny

ad 5) Orqanizačni záležitosti

- Nás|edujÍcÍ termín další schůze KV - bude upřesněn dle plánu ZO
ad 6) Různé

- Členové KV poukázali na přetrvávající nedodŕžování pravidel ohledně parkování aut,traktorů a jiné techniky včetně skladování materiálů na obecních pozemcích bez
povolení a potřebné úpravy povrchu a to v místech, které nezasáhlo tornádo, kde tudíž
k nedodržování pravidel není důvod - místostarosta vysvětlil tento stav přetÍžeností
úřadu kvůli zdolávání škod po tornádu a sjednáním nápravy po zdolání uvedených
škod.

- Vznesen dotaz ke stavu VR na zhotovení vrtu - místostarosta podal zprávu o aktuálním
stavu

- Vznesen dotaz p.Bartyzalem k rekonstrukci šaten, především na termín nástupu anáhradnímu fungování hospody na hřišti v průběhu rekonstrukce - místostarosta
odpověděl, že v nejbližším možném termínu se firma určená na rekonstrukci přesune
z opravy Špitálku na tuto stavbu.

ad 7) Závěr

- Předseda poděkoval ostat áci a ukončil jednánív 18.15 hodin,

Zapsal: lng.Kurka Milan K,_ ^p
předseda KV

Ověřů:ŠimčIk Bronislav,
člen KV

Bartyzal Miroslav,
člen KV

Podpis a vyjádření zástupce obce:
\

Ing. Vlašic jan
místostarosta


